
10. maj 2022 
 

Referat af beboermøde, Rosensgade Kollegiet 
 

Mødet blev afholdt på terrassen på kollegiet, 28/04/2022 kl. 17 

 
Dagsordenen 
 
 

1. Valg af dirigent og referent 
 
Daniel Strand blev valgt 
 

2. Orientering fra afdelingsbestyrelsen 
 
Der er ikke sket markante udviklinger på kollegiet siden sidste møde. Vi får nye naboer, da banken 
flytter.  
 
Der er brug for friske kræfter i bestyrelsen til især at lave sociale arrangementer: det har haltet en 
del. Vi bruger ikke de penge vi har til formålet og der er en pulje til ekstra arrangementer, man også 
ville kunne søge.  
 

3. Godkendelse af budget 
 
Budgettet blev fremlagt og godkendt. Notat omkring budgettet kan findes på kollegiets hjemme-
side.  
 

4. Indkomne forslag  
 

1) Forslag om at gøre kollegiet røgfrit jf. forslagsbilag 1 (vedhæftet til indkaldelsen) 
 
Vedtaget (rygning dog fortsat tilladt udendørs og på terrassen) 
 

2) Forslag om at muliggøre tidsreservationer i vaskerummet 
 
Ikke vedtaget.  
 
Den nye bestyrelse vil undersøge de tekniske muligheder før der træffes en beslutning. 
 

3) Forslag om nyt system til booking af fælleslokalet og terrassen 
 
Kom ikke til afstemning pga. manglende specifikationer.  
 
De nuværende regler beholdes men vil blive gennemgået af bestyrelsen. Bestyrelsen vil undersøge 
alternativer til vores nuværende online bookingsystem.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5. Valg af afdelingsbestyrelse og evt. suppleanter 
 
Den siddende bestyrelse fortalte om det at sidde i bestyrelsen og hvad det indebærer.  
 
5 beboere stillede op til bestyrelsen og 3 blev valgt + 2 suppleanter. 
 
Bestyrelsesmedlemmerne kan kontaktes individuelt på Facebook eller samlet på rosensgadesbesty-
relse@gmail.com 

 
6. Evt.  

 
Det blev drøftet at købe en ny/flere støvsugere. Bestyrelsen vil undersøge behovet og muligheder-
ne. 
 
Det blev nævnt at porten sjældent er lukket om aftenen, selvom den i princippet skal være det. Det 
kan især være problematisk omkring festugen og andre store events i byen. Bestyrelsen vil under-
søge mulighederne (låsen virker f.eks. ikke).  
 
Der var meget snak om og interesse i potentielle fremtidige sociale arrangementer. Den nye besty-
relse vil kigge nærmere på forskellige muligheder og ideer.  
 
 
Mødet sluttede ca. 18.40 
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